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Místo jednání: Praha Datum: 4. 9. 2024  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 31 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Janoš, Klíma, Oliva, Resch 

generální sekretář - Valentová 

ostatní – Albrecht (manažer sekce domácích soutěží), Fajbišová (komise sportovního lezení), Plischková 
(ekonom) 

Příští jednání: 30. 9. 2024 od 12.30 hod., Praha sekretariát ČHS 

Přílohy: Směrnice o členství, statut Sekce vzdělávání 

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 
Zadané úkoly byly splněny kromě následujících, u kterých byly 
posunuty termíny: 
- odkup panelů k historii horolezectví, termín podle možností, 

odpovídá J. Bloudek 
- návrh vytvoření Komise sportovců, termín do 30. 11. 2024, 

odpovídá B. Valentová  
- návrh úpravy finančních příspěvků na vzdělání pro oddíly, úkol je 

posunut s ohledem na dokončení analýzy oddílů, nový termín 
příští jednání VV, odpovídá B. Brodský 

- návrhy cílů a strategií sekcí, termín je posunut vzhledem 
k nutnosti podrobného projednání návrhů na samostatném 
jednání VV, nový termín příští jednání VV, odpovídají V. Albrecht 
a B. Brodský 

- návrh koncepce vzdělávání rozhodčích, úkol je posunut 
vzhledem k nutnosti podrobného projednání návrhu na 
samostatném jednání VV, nový termín příští jednání VV, 
odpovídají V. Albrecht a B. Brodský 

- vyhodnocení proběhlého cyklu SpS, nesplněno, nový termín 
příští jednání VV, odpovídá D. Fajbišová 

- - 
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2.  Mezinárodní aktivity a projekty 
Na podzim se uskuteční GA UIAA a GA ISMF, za ČHS se zúčastní 
J. Bloudek. 
Pokračuje příprava GA IFSC Europe, které se uskuteční 16. 11. 2024  
v Praze, odpovídá J. Bloudek. 

Bloudek průběžně 

3. P Žádost spolku o přijetí do ČHS 
VV zamítl žádost Spolku pro sport a aktivní životní styl, z.s. o přijetí 
do ČHS, s odůvodněním, že činnost žadatele neodpovídá zaměření 
ČHS. Žádost o přijetí může být znovu posouzena, pokud žadatel lépe 
objasní svou činnost a doloží své zaměření na horolezectví a jeho 
disciplíny a popř. upraví své stanovy. Za komunikaci s žadatelem 
odpovídá sekretariát. 

sekretariát neprodleně 

4.  Pravidelná on-line debata s oddíly 
VV rozhodl, že další pravidelná on-line diskuse se zástupci oddílů se 
uskuteční ve středu 16. 10. 2024 od 17 hod. Témata, na která bude 
debata zaměřena, budou vybrána na samostatném jednání VV 10. 9. 
2024 (freestyle), a poté bude oddílům rozeslána pozvánka. Za 
organizaci odpovídá sekretariát.  

sekretariát do 16.10.2024 

5. S Setkání Výkonného výboru, sekcí, komisí a sekretariátu 
VV rozhodl, že ve dnech 22.-23. 11. 2024 se uskuteční výjezdní 
jednání, kterého se zúčastní členové VV, manažeři sekcí, předsedové 
komisí, zaměstnanci sekretariátu a další spolupracovníci. Za 
organizaci včetně zajištění ubytování odpovídá sekretariát.  

sekretariát do 22. 10. 2024 

6.  Manažerka marketingu 
9. 9. 2024 nastoupí na pozici manažerky marketingu Veronika 
Pešková. Samostatná sekce marketingu bude vytvořena předběžně 
v listopadu. 

- - 

7.  HO Jiskra Jablonec - grant na Suché skály 
VV projednal podnět HO Jiskra Jablonec, kterým oddíl upozornil na 
nejasnosti ohledně finanční podpory (grant) údržby Suchých skal, 
a současně se seznámil s detaily této záležitosti včetně komunikace 
s předsedou oddílu, o které informovala B. Valentová. VV uložil 
B. Valentové písemně reagovat na podnět oddílu, nicméně situaci 
považuje již nyní za vyřešenou. 

Valentová neprodleně 

8.  Analýza oddílů 
VV vzal na vědomí informaci, že byla zpracována analýza oddílů ČHS 
vycházející z dat, která má ČHS k dispozici. Analýza bude předmětem 
diskuse na samostatném jednání VV 10. 9. 2024, výklad připraví 
B. Valentová. 

Valentová 10.9.2024 
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9.  Úpravy vnitřních dokumentů ČHS 
VV schválil úpravu směrnice o členství, která reaguje na změny pojetí 
členství ve Stanovách ČHS, a úpravu Statutu Sekce vzdělávání, ve 
které je nově zakotvena skupina garantů metodiky. Za zveřejnění 
dokumentů odpovídá sekretariát.  
Výkonný výbor vzal na vědomí navrženou úpravu doporučení pro 
oddíly, které se týká přestupů členů. Doporučení bude dopracováno 
a schváleno v návaznosti na připravovanou směrnici o přestupech 
mezi oddíly.   

sekretariát do 15.10.2024 

10.  Spolupráce s českými zástupci OEAV 
VV schválil pokračování dosavadní spolupráce s českými zástupci 
OEAV a uložil sekretariátu zajistit podepsání smluv o spolupráci.  

sekretariát neprodleně 

11.  Reporting hospodaření ČHS 
VV vzal na vědomí informace o vývoji příjmů a o čerpání rozpočtu 
ČHS, ze kterých vyplývá, že příjmy zejména z prodeje členství 
a pojištění překračují plán, a čerpání probíhá dle očekávání. 
 
VV dále uložil R. Plischkové jednat s Česko-slovinským alpským 
spolkem, prostřednictvím něhož je zajišťováno členství v PZS v rámci 
Tria ČHS, o výši daru, který ČSAS poskytne v souladu se smlouvou na 
podporu činnosti ČHS.   

Plischková neprodleně 

12.  Informace o využití dotací 
VV vzal na vědomí informace o již získaných dotacích a současně 
schválil záměr využít investiční dotaci NSA na podporu paralezení. Za 
přípravu žádosti odpovídá D. Fajbišová a M. Janoš, za podání žádosti 
R. Plischková, termín do 30. 9. 2024. 

Fajbišová, 
Janoš, 
Plischková 

do 30.9.2024 

13.  Rozdělení - využití finančních prostředků od partnerů ČHS 
VV schválil navýšení rozpočtu Sekce domácích soutěží o 264 tis. Kč, 
a to na základě příjmů od partnerů a z dotací určených výhradně na 
závody. VV dále vzal na vědomí dohadnou položku 236 tis Kč, která 
odpovídá dalším očekávaným příjmům od partnerů a z dotací, s tím, 
že pokud ČHS tyto prostředky skutečně obdrží, budou také využity 
k posílení rozpočtu sekce domácích soutěží.  

- - 

14.  Příprava rozpočtu ČHS na rok 2025 
Výkonný výbor schválil návrh postupu a harmonogram přípravy 
návrhu rozpočtu ČHS na rok 2025, s tím, že první jednání na toto 
téma se uskuteční na samostatném jednání Výkonného výboru 10. 9. 
2024. Členové Výkonného výboru předloží na toto jednání 
předběžné informace o záměrech a rozvojových plánech sekcí a 
komisí v příštím roce. 

členové VV 10.9.2024 a 
dále podle 
harmonogramu 
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15.  Další využití investičního majetku pořízeného v roce 2019 
VV projednal návrh na další využití investičního majetku pořízeného 
v roce 2019 a konstatoval, že téma musí být projednáno na 
samostatném jednání. Jednání svolá a podklady připraví D. Fajbišová, 
do 30. 9. 2024.   

Fajbišová do 30.9.2024 

16.  SP v bouldru, Praha 

Pokračuje příprava závodu, který se uskuteční ve dnech 20.-22. 9. 

2024 v Praze na Letné, za organizaci odpovídá M. Gosman.  

Gosman průběžně do 
termínu akce 

17.  MS ve sportovním lezení 2027 - kandidatura ČHS 

VV výbor schválil podání kandidatury na uspořádání MS ve 

sportovním lezení v roce 2027, které bude jedním z kvalifikačních 

závodů na LOH 2028. O pořadatelství bude rozhodovat GA IFSC 

v březnu 2025, a do tohoto termínu může ČHS svou kandidaturu 

stáhnout. Jedná se o významnou sportovní akci mimořádné 

důležitosti, s vládní garancí. Za jednání s IFSC a NSA odpovídá 

J. Bloudek.  

Bloudek průběžně 

18.  Kalendář domácích soutěží ve sportovním lezení 

VV vzal na vědomí informace V. Albrechta o novém konceptu 

přípravy kalendáře domácích soutěží ve sportovním lezení zejména 

u závodů 1. ligy U15 a závodů 2. ligy, a informace o dalších plánech 

rozvoje domácích soutěžích. Kalendář závodů 1. ligy dospělých bude 

vytvářen v návaznosti na kalendář závodů IFSC. 

Albrecht průběžně 

19.  Sportovní lezení - informace 
VV vzal na vědomí informace o umístění českých reprezentantů na 
mezinárodních závodech, z nichž nejvýznamnější je 6. místo A. Ondry 
na LOH v Paříži. Výkonný výbor uložil D. Fajbišové, aby na příští 
jednání VV předložila vyhodnocení končícího olympijského cyklu 
a výhled na další čtyřleté období.  
VV vzal na vědomí informace o proběhlých domácích soutěžích 
včetně open závodu v boulderu O cenu horolezeckého festivalu, o 
testování informačního systému pro soutěže, a o  přípravě kalendáře 
závodů (viz bod. č. 18). 
ČHS podepsal smlouvu o spolupráci s SC Olymp na dalších 8 let. 

- - 

20.  Školení rozhodčích pro sportovní lezení 
VV vzal na vědomí informace V. Albrechta o probíhajících školeních 
rozhodčích, jejichž cílem je vyškolit minimálně 48 nových rozhodčích. 
VV současně schválil financování nákladů na školení z peněz 
určených na rozvojové projekty. Za školení odpovídá V. Albrecht.  

Albrecht podzim 2024 
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21.  Návrh školení hlavních rozhodčích ve sportovním lezení 
VV schválil návrh V. Albrechta na realizaci víkendového školení pro 
stávající hlavní rozhodčí, které se uskuteční během podzimu 2024. 
Zdroj, ze kterého budou pokryty očekávané náklady na školení v max. 
výši 50 tis. Kč, určí M. Klíma a R. Plischková.   

Albrecht, 
Klíma, 
Plischková 

podzim 2024 

22.  Vzdělávání - informace 
VV vzal na vědomí informace o realizaci seminářů, kurzů a doškolení 
pro trenéry a instruktory. Informace o školení rozhodčích jsou 
uvedeny v bodech č. 20 a 21. 

- - 

23.  Správa skal a ochrana přírody – informace 
VV vzal na vědomí informace o jednáních s orgány ochrany přírody: 
V červenci 2024 nabylo právní moci povolení pro RR Píšťala na 
Olomoucku a byl získán souhlas s lezením v Lomu u Želivi. ČHS se 
zapojuje do jednání týkajících se plánovaného vyhlášení NP 
Křivoklátsko a CHKO Krušné hory. 

- - 

24.  Smlouva se Správou KRNAP 
VV schválil uzavření smlouvy o výpůjčce se Správou KRNAP, na 
základě které bude umožněno využití Lomu u Jozífka pro lezení. 
Povinnost vyplývající ze smlouvy o výpůjčce bude zajišťovat na 
základě navazující smlouvy oddíl HO Yetti Trutnov. Za podepsání 
smluv odpovídá B. Valentová. 

Valentová neprodleně 

25.  Výstupy roku a další program ČHS na MHFF v Teplicích nad Metují 
VV vzal na vědomí podrobné informace o aktivitách ČHS na 
Mezinárodním filmovém festivalu v Teplicích nad Metují 
a konstatoval, že slavnostní vyhlášení výsledků soutěže Výstupy roku 
v rámci programu MHFF bylo velmi dobře hodnocené, stejně tak jako 
další aktivity ČHS (boulder závody, metodika, stánek). 
Vyhodnocení soutěže Výstupy roku bude provedeno podrobně, na 
samostatném jednání, za jehož svolání a přípravu podkladů odpovídá 
M. Košatková.  

Košatková do 30.9.2024 

26.  Marketing - informace 
VV vzal na vědomí informace o podpoře od partnerů, kterou se 
podařilo vyjednat, informace o prodeji průvodce Vltavská žula, jehož 
slavnostní křest se uskutečnil na konci června, a informace 
o mediálním pokrytí LOH v Paříži. 
VV dále vzal na vědomí a velmi pozitivně hodnotil zajištění 
prezentace ČHS a horo/lezectví na Olympijském festivalu MOST, 
který se konal ve dnech 26. 7. - 11. 8. 2024. 
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27.  Nový e-shop ČHS 
VV projednal možnost rozšíření využití nového e-shopu, který byl 
spuštěn v souvislosti s prodejem průvodce Vltavská žula, pro prodej 
dalších produktů ČHS (lékárničky apod.). Případné rozšíření e-shopu 
bude realizováno po nástupu manažerky pro marketing. 

- - 

 
 


